
Generalforsamling i Motionsklubben Amager 
Fredag den 15. marts 2019 kl. 18.30 i teatersalen på Tårnbyskole, 

Sneserevej  

Antal deltagere: 83. 

Dagsorden ifølge vedtægterne:  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 
3. Kassererens fremlæggelse af regnskabet til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent samt deltagergebyr for særlige 

aktiviteter 

6. Valg af bestyrelse 

a. Formand Grethe Kristensen på valg ulige år – modtager genvalg 

b. Næstformand Annelise Larsen på valg lige år  

c. Sekretær Charlotte Knudsen på valg ulige år – modtager genvalg  

d. Kasserer Vibeke Overgaard på valg lige år  

e. Bestyrelsesmedlem Svend Davidsen på valg lige år 

f. Bestyrelsesmedlem Bente Overholdt på valg lige år 

7. Valg af revisor på valg hvert år – modtager genvalg. 
8. Valg af revisorsuppleant på valg hvert år – modtager genvalg  

9. Eventuelt  

 

Ad punkt 1 

Bestyrelsen foreslår Henrik Christensen, der vælges med applaus. 
Henrik takker for valget og konstaterer, efter at Grethe har læst 

bestyrelsens beretning op, at der er indkaldt til GF i tide.  

Ad punkt 2 

Grethe læser bestyrelsens beretning op. Stort bifald. 

Ad punkt 3 
Vibeke fremlægger regnskabet.   

Der er ingen spørgsmål eller kommentarer til regnskabet, som godkendes 

med stort bifald. 

 



Ad punkt 4 

Bestyrelsen har ikke modtaget nogen forslag medlemmerne. 

Bestyrelsen forslår, at det årlige kontingent skal forblive på nuværende 

niveau. Det vedtages med bifald fra forsamlingen. 

Bestyrelsen foreslår desuden, at vi sætter brugerbetalingen for 

gymnastikken op til 200 kr. Det er nemmere at håndtere rundt tal fremfor 

175,- kroner. Forhøjelsen af brugerbetalingen godkendes af forsamlingen. 

Ad punkt 5 

Se punkt 4. 

Ad punkt 6 

Grethe modtager genvalg. Grethe genvælges med stort bifald. 
Charlotte modtager genvalg. Charlotte genvælges med bifald. 

 
Dirigenten spørger herefter, om der er nogen i forsamlingen, der vil have 

den ledige plads i bestyrelsen. Grethe opfordrer forsamlingen til at tænke 
over, om der kunne være interesse for at være med til at drive klubben 

videre. Per Petersen melder sig med og modtager efterfølgende stor 

applaus fra forsamlingen. 

Ad punkt 7 

Susanne modtager genvalg. Susanne genvælges med stor applaus. 

Ad punkt 8 

Christian Moresco modtager genvalgt. Christian genvælges med stor 

applaus. 

Ad punkt 9 

Grethe: Gløgg og æbleskiver arrangementet i december: Der var kun 5 

deltagere på eftermiddagsholdet. Bestyrelsen har drøftet den manglende 
tilslutning, og er enige om, at vi fremover har 1 arrangement kl. 19. Hvis 

gå-holdet vil have gløgg kl. 14, er de velkomne til at arrangere det selv. 
Grethe skal nok sørge for at købe ind. 

 
Grethe: Vestamagerløbet har bestyrelsen valgt at sætte på stand-by i 

2019 fordi tilslutningen er vældig ringe. Hvad siger forsamlingen til den 
beslutning?  

 
Forslag fra forsamlingen: Hvad med brugerbetaling fra medlemmerne? 

Grethe: Det kunne være en idé. 

Spørgsmål fra forsamlingen: Er det ikke de udefrakommende deltagere 

der mangler?  
Dirigenten: Vi har en stor udfordring, fordi vi kæmper med mange andre 

løb.  



Forsamlingen: Det har nok efterhånden overlevet sig selv. Der er rigtig 

mange løb hver eneste uge. Hvad med at lægge løbet senere på året?  

Forsamlingen: Tror vi skal droppe det, fordi vi kan ikke løbe ret meget 

senere fordi det bliver mørkt. 
Det kan også lægges nede ved stranden i stedet. Så bliver det mere 

synligt for mange flere potentielle deltagere. 

Grethe: Vi kan ikke beslutte noget på denne GF. Er der nogen, der har 

lyst til at sætte sig sammen og se om de kan foreslå en løsning?  
Det er der ikke, så bestyrelsen fastholder, at vi lukker løbet ned, men vi 

er åbne for forslag, så kom endelig til os, hvis du har et godt forslag til en 
ny aktivitet. Vi skal også huske på, at vi har stafetten, hvor vi hygger 

samtidig med at vi får motion.  

Grethe: Københavns Firmasport har i januar haft et foredrag med titlen 
Knoglestærk. Vi har mulighed for at få foredraget til klubben. Københavns 

Firmasport sponserer et beløb, der dækker dele af foredraget. Vi skal selv 

betale en andel. Bestyrelsen foreslår, at det kommer til at koste 50 kroner 
per person at deltage. Vi lægger en seddel i klubben så vi kan se om der 

er interesse, inden vi booker dette foredrag. 

Vi har oprettet et nyt hold Functionel Outdoor, der kører hver torsdag og 
søndag. Grethe står gerne for holdet. Der kan dog være dage hvor, hun 

ikke kan være med, så kan holdes flyttes eller helt aflyses. DGI tilbyder 
en træningsaften, hvor man kan lære meget mere om udendørs træning 

og leg. Det er gratis at deltage. Meld jer gerne til. Kontakt Grethe, hvis 

det har nogens interesse. 

Dan R: Jeg vil rose bestyrelsen for initiativet til fastelavnsfesten, som lige 
er afholdt. Det var sjovt og en rigtig god ide.  

For år tilbage havde vi en rigtig god grisefest kunne vi ikke lave sådan en 
fest igen?  

Grethe: Det vil vi tale om i bestyrelsen. Det er ganske rigtigt lang tid 
siden vi har haft en fest. Husk på, at jeg har 30-års jubilæum næste år, 

måske I laver en fest for mig den dag? 

Klubblad: Svend Davidsen har overtaget stafetten fra Connie. Stort bifald 

fra salen. Husk at sende artikler mm. Til Svend. Uden indhold er der intet 
blad. 

 
Kommentar fra forsamlingen angående Knoglestærk foredraget: Husk, at 

det skal være en gymnastiksal, fordi vi lavede mange øvelser. 

Da der ikke er yderligere kommentarer eller spørgsmål, takker dirigenten 

for god ro og orden og afslutter dermed generalforsamlingen. 

 


